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Referat 

Tirsdag den 2. maj 2023 

 
Deltager: Anne Sofie Strange Rex, Hans Overgaard, Anne Hedegaard Holland Anton Rasmussen, Sandra 

Eskildsen, Henriette Dalgaard Jepsen, Lise Lundgaard Jensen, Nils-Henrik Hagelskær, Michael L. Konrad fra 

kl 19.00, Mikael Brøgger Madsen og Lars Mølgaard  

 

Afbud: Emil 7y og Lili 9x  

 

Dagsorden er udarbejdet af Hans Overgaard 

Elevrådet deltager ikke i mødet af hensyn til punkternes karakter. 

1. Godkendelse af dagorden og referat fra sidste møde 

Formål: At dagsordenen godkendes, og at referatet godkendes. 

Det udsatte punkt om hvad vi vil i skolebestyrelsen tages på næste møde sammen med 

årsevalueringen. 

Tid: 5 minutter. 

Godkendt 

2. Kort nyt fra elevrådet.  

Formål: Orientering fra elevrådet. 

Fremgangsmåde: Elevrådet fortæller. 

Tid: 10 minutter 

Elevrådet er presset på tid til deres arbejde. De har haft 18 møder af 45 min og det kniber at de kan 

nå arbejdet. De foreslår om møderne kan være længere og at kontaktlærerne får mulighed for det. De faste 

opgaver har fyldt mange møder – julefodbold, fastelavn og affaldsindsamling. 

Elevrådet deltog i skolevejsanalysen 

 

3. Orientering, beslutning – Skoleårets planlægning. 

Formål:  Drøftelse af elementer fra planlægningen og godkendelse af disse.  

Fremgangsmåde: Ledelsen informerer og sætter elementer til drøftelse. 

 

Personalesituationen Vi mangler en bhkl, 2 lærere og en barsel for både lærer og pæd. Der arbejdes 

med ansættelser så hurtigt som muligt. 

Ukraineklasserne Klasserne fortsætter efter sommerferien – stadigt med lavt elevtal 

Elevtal Skolen har let stigende elevtal – vi afslutter to 9.klasser og modtager 3 bhkl. 
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Ændringer/sammenlægninger af klasser Sammenlægning på 8 årgang, forældremøde 3/5, 

overvejelser på anden årgang. 

Mængden af omlagte timer Afklaret at vi må omlægge alle US timer. Sidste år omlagde vi ca 1 

lektion mere end under de gamle regler. Opbakning til at vurdere omlægningen på de enkelte 

årgange.  

Skemaperioder. Efter mange overvejelser fastholdes 4 skemaperioder. Gerne tidligere udmelding 

med det nye skema. Afprøves endnu et skoleår for at have et bedre grundlag til vurdering. 

Årets udfordringer. H/D giver pres, særligt når vi endnu ikke kender de nye ansatte. Årgange der 

giver anledning til overvejelser. 

Økonomien skrider – trukket skævt af specialklasseudgiften 

Der afsættes god tid til punktet for at sikre plads til spørgsmål 

Tid: 60 minutter. 

 

4. Orientering – Skolevejsanalyse. 

Formål:  Der har været fysisk besigtigelse af skoleveje og drøftelse af mulighed for skolepatrulje – 

status gives. 

Fremgangsmåde: Udvalget fremlægger.    

Tid: 15 minutter. 

Besøg den 13/4 kl 7.30. Forholdene ved CirkelK – udfordret men svært at ændre. Skabt rum for at de 

udsendte kommunale embedsmænd tager det med i det videre arbejde. Fodgængerfelt til skolepatrulje – sted 

ikke optimalt, men der undersøges mulig placering. Er der ikke et fodgængerfelt, så må en skolepatrulje ikke 

stoppe biler – bemyndigelsen ligger i fodgængerfeltet. Kan en voksenpatrulje være en mulighed mellem 

pylonerne? Ledelsen tager info om status ang skolepatrulje med ud i næste nyhedsbrev. 

Trafik ved ny børnehave. Der er lidt obs på fart, men vejen er konstrueret til at køre stærkt på, så det 

kan betyde udfordring for ud- og indkørsel til den nye institution. 

 

5.  Høring – B&U politikken. 

Formål:  B&U-politikken er i høring frem til 21/5.  

Fremgangsmåde: Vurdering af om der skal afgives høringssvar – og i givet fald nedsættelse af 

udvalg til dette.  

Bilag: høringsbrev og ny Børn & Unge politik 

Tid: 5 minutter. 

Spændende papir og flot målsætning. Er målsætningen mulig med den økonomi der er pt og som 

skolen har? Drøftet. 
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6.  Drøftelse – Information fra skolebestyrelse til forældre. 

Formål:  Skolebestyrelsen har et ønske om synliggørelse af bestyrelsens arbejde.  

Fremgangsmåde: Drøftelse og vurdering af hvorledes skolebestyrelsen kan skabe kontakten og 

dialogen med forældrene. 

Tid: 30 minutter. 

Forældrebreve, Facebook? Nej tak, forældremøderne med ekstra tid? 

Mulighedsrum drøftet. Usikkerhed om hvilke veje der vil være bedst og hvilke der giver mening. 

Muligheder: Aula, mere tid på forældremøderne, andre medier, møder med forældrerepræsentanter, 

videomuligheden, billeder ad skolebestyrelsen …   

Punktet tages til beslutning næste gang 

------------------------------------------------------ 

7.  Orienteringspunkt – Nyt fra ledelsen. 

Formål:  Information til bestyrelsen fra ledelsen.  

Fremgangsmåde: Information fra skolen.  

Tid: 15 minutter. 

Netværksmøde PPR-betjening og ventetid i familieafdelingen. Vi har pt ingen psykolog – alle aftaler 

er som enkeltaftaler, dvs manglende møder, ingen helhedsplan, sætter ting i stå. Forventer ny psykolog til 

august. 

Obs på mellemformer som vi skal være del af til august 

Status økonomi ser skidt ud – den skrider og det er næsten udelukkende specialklasseområdet der 

presser. Pt over 1.000.000. Vi bremser det vi kan. 

Møde om dagtilbud i Harlev 11/5 opfordring til at bestyrelsen bakker op. 

SFO-sommer – marken går i gang. Markuger på tværs minisamfundsagtig. 

Skriftlige prøver er startet 

Sidste skoledag 17/5 

Dimission 21/6 

 

8.  Nyt fra formanden.  

Formål:  Information om indkomne emner.   

Fremgangsmåde: Fremlæggelse og drøftelse af indkomne punkter.  

Tid:  

Herunder info fra fondsudvalget – Formanden kalder til møde i arbejdsgruppen 



NÆSHØJSKOLEN 
BESTYRELSESMØDE 

 

Referat fra bestyrelsesmøde Næshøjskolen 

4 

 

9. Evt. 

Input til næste møde: 

Udsat punkt om hvad vi ville i skolebestyrelsen 

Vi starter næste møde i biblioteksgården 

 

 


